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OR-RM.0012.2.9.2022 

 

Protokół Nr 1/22 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 24 stycznia 2022 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:10 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 7 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek posiedzenia, 

do którego nie wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Wizytacja wybranych jednostek OSP w Gminie Koronowo, omówienie ich 

funkcjonowania i planów inwestycyjnych. 

3. Omówienie zagadnień związanych z potrzebami transportu lokalnego na terenie 

Gminy Koronowo. 

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

5. Sprawy bieżące komisji. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2.Wizytacja wybranych jednostek OSP w Gminie Koronowo, omówienie ich 

funkcjonowania i planów inwestycyjnych. 

Pracownik Urzędu Miejskiego ds. PPOŻ Pan Norbert Kulczyk poinformował członków 

komisji, że wizytowane będą następujące jednostki OSP w gminie: OSP Koronowo i OSP 

Wierzchucin Królewski.  

Członkowie komisji o godz. 9.20 udali się na wizytację. 

O godz. 10.20 członkowie komisji wrócili z wizytacji. Przewodniczący komisji wznowił 

posiedzenie komisji. 

Nieobecny członek komisji Patryk Bociek. Obecnych 6 członków komisji. 

 

4.Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekty uchwał: 

 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na rok 2022. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie przyjęcia przez Gminę Koronowo zadań Powiatu 

Bydgoskiego w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski przedstawił projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru 

w drodze inkasa podatków od osób fizycznych wpłacanych w formie łącznego zobowiązania 

pieniężnego oraz podatków: rolnego, od nieruchomości i leśnego nie stanowiących łącznego 

zobowiązania pieniężnego oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara koniarska przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza 

Koronowa. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3.Omówienie zagadnień związanych z potrzebami transportu lokalnego naa terenie 

Gminy Koronowo. 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

wprowadziła zebranych w temat i omówiła opinie prawne przygotowane przez radców 

prawnych. Opinie dotyczyły wykluczenia komunikacyjnego w Gminie Koronowo 

i ewentualnego zawarcia porozumienia z Powiatem Bydgoskim w sprawie 

współfinansowania linii komunikacyjnych.  

 

Opinie stanowią Załącznik Nr 2 niniejszego protokołu.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski poinformował, że w 2021 roku 

stworzono taką pilotażową linię – Witoldowo – Wierzchucin Królewski – Koronowo. Linia ta 

funkcjonowała 10 miesięczny. Koszt jej utrzymania był wysoki. Gmina zapłaciła jako udział 

własny w tym projekcie – 18.900,00 zł oraz poniosła koszt dopłaty, kiedy był zamknięty 

w most w wysokości 14.000,00 zł. Linia pozostała tylko w okrojonym kształcie.  
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Przedstawiciel PKS poinformował, że w porozumieniu z gminą pozostawiono kursy na tej 

trasie. Ponieważ korzysta z nich młodzież szkolna. Z 6 kursów utrzymano 4 kursy i to jest 

maksimum, które może funkcjonować na tej trasie. Utrzymane jest także połączenie z Hutą 

od strony Sitowca. Jeśli chodzi o Koronowo, to jest aktualnie 16 par kursów od godzin 

wczesnorannych.  

FR BUS Pan Waldemar Szufrajda poinformował, że kursy są dostosowane do młodzieży 

szkolnej.  

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki poprosił przedstawicieli firm przewozowych 

o przedstawienie możliwości wykorzystania 100.000,00 zł na przewozy.  

Pan Waldemar Szufrajda poinformował, że FR BUS posiada konkretne wyliczenia bazujące 

na faktach.  

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz poprosiła o zestawienia kosztów funkcjonowania linii na 

trasie Witoldowo – Gogolinek – Wtelno.  

Przedstawiciel PKS poinformował, że zapotrzebowanie na komunikacją autobusową jest 

tam, gdzie mieszka młodzież szkolna.  Jednak obecnie nie ma młodzieży szkolnej, 

ponieważ odbywa się nauka zdalna.  

Przewodniczący komisji podziękował gościom za przybycie. 

Posiedzenie komisji opuścił przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki. Obecnych 5 

członków komisji. Przewodniczenie posiedzeniu objęła Wiceprzewodnicząca komisji Pani 

Elżbieta Mojzesowicz. 

4. c.d. Analiza materiałów na sesje Rady Miejskiej w Koronowie. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz określenia  zasad prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonych miejscach. 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński zaproponował, aby na targowisku został 

wywieszony regulamin stanowiący załącznik do uchwały. 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz potwierdziła, że jest to jak najbardziej zasadne. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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5.Sprawy bieżące komisji. 

Wiceprzewodnicząca komisji Pani Elżbieta Mojzesowicz odczytała pismo mieszkańca, które 

wpłynęło do komisji. 

Pismo stanowi Załącznik Nr 2 niniejszego protokołu. 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marzelski przedstawił członkom komisji 

problem. Chodzi o konflikt sąsiedzki. Pan, który wystosował pismo jest właścicielem dwóch 

działek, które od sobie oddziela pas nasadzeń stanowiących własność innej osoby. Nie 

posiada, więc dojazdu do swojej działki. Właściciel nasadzeń nie wyraża chęci 

udostępnienia przejazdu przez swoją własność. Nie wyraża także chęci rozmowy 

z urzędem w tym temacie. Gmina uważa, że Pan, który złożył pismo powinien skierować tą 

sprawę do sądu, gdyż drugi właściciel nie jest zainteresowany żadną ugodą. 

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński zapytał, czy gmina nie może ustanowić 

służebności? 

Kierownik Wydziały Nieruchomości i Gospodarki Gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

odpowiedziała, że może to zrobić jedynie sąd. 

Członkowie komisji podjęli decyzję, aby na posiedzenie komisji w miesiącu lutym br. 

zaprosić właścicieli tych nieruchomości. 

Wiceprzewodnicząca komisji Pani Elżbieta Mojzesowicz odczytała pismo sołtysa Krąpiewa. 

 

Pismo stanowi Załącznik Nr 3 niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Pani Elżbieta Mojzesowicz odczytała wniosek mieszkańca 

Sokola Kuźnicy w sprawie przywrócenia sołectwa Sokole Kuźnica. 

 

Pismo stanowi Załącznik Nr 4 niniejszego protokołu. 

 

Kierownik Wydziały Nieruchomości i Gospodarki Gruntami pani Agnieszka Szwesta złożyła 

zebranym wyjaśnienia, że podczas Komisji Przestrzegania Prawa, Gospodarki Komunalnej 

i Przestrzennej Rady Miejskiej w Koronowie, które odbyło się 19.01.2022 r. członkowie 

komisji zdecydowali, aby zwołać zebranie wiejskie w sołectwie Mąkowarsko w celu 

omówienia podziału środków z funduszu sołeckiego. Członkowie komisji uznali, że problem 
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w podziale środków z funduszu sołeckiego nie jest wystarczającym powodem, aby tworzyć 

nowe sołectwo. Urząd również nie widzi zasadności tworzenia oddzielnego sołectwa. 

 

4. c.d. Analiza materiałów na sesje Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Kierownik Wydziału Wydział Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania 

Energią Pani Agata Szulc przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Miasta i Gminy Koronowo na lata 2021-2030 z perspektywą do 2040”. 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania przez 

Gminę Koronowo dotacji celowej na dofinansowanie kosztów wymiany źródła ogrzewania 

w celu ograniczenia niskiej emisji. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji 

ze środków budżetu gminy na dofinansowanie inwestycji polegającej na demontażu 

z transportem i unieszkodliwianiem odpadów niebezpiecznych zawierających azbest. 

  

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.bip.koronowo.pl/?cid=788
http://www.bip.koronowo.pl/?cid=788
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5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Elżbieta Mojzesowicz w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad o godz. 14.55 zamknęła posiedzenie  Komisji. 

Przewodniczący Komisji    Zastępca Przewodniczącego Komisji 

  /-/ Tomasz Skotnicki                  /-/ Elżbieta Mojzesowicz 

 

 

Protokół sporządziła       

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej  


